
ПРОТОКОЛ
засідання двадцять п’ятої (позачергової) сесії 

Перегінської селищної ради 
восьмого демократичного скликання

від 26 травня 2022 року
смт. Перегінське Початок о 10.00

Були присутні:
Селищний голова: І. Люклян
Депутати: 17 депутатів.
Представник ФГ «Єко Беррі» І. Князевич 
Директор ТзОВ «Галпол» Б. Мельник

Відповідно до Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» ст. 42, 46 
відкрила двадцять п'яту (позачергову) сесію Перегінської селищної ради восьмого 
демократичного скликання Люклян Ірина Богданівна.

Після оголошення сесії ради відкритою, проведена хвилина мовчання для вшанування 
пам’яті загиблих воїнів під час виконання бойових завдань та мирних громадян які загинули 
унаслідок збройної агресії російської федерації проти України та Державний Гімн України. 
Ірина Люклян - селищний голова привітала всіх присутніх з початком роботи двадцять 
п'ятої (позачергової) сесії Перегінської селищної ради. У роботі сесії беруть участь: 17 
депутатів селищної ради восьмого демократичного скликання, представник ФГ «Єко 
Беррі» І. Князевич, директор ТзОВ «Галпол» Б. Мельник, заступник селищного голови з 
питань діяльності виконавчих органів ради В. Глинка, начальник відділу юридичної та 
кадрової роботи М. Марко, керуюча справами - секретар виконавчого комітету С. Бендак, 
старости старостинських округів І. Сеничак, О. Винник, Р. Пайш, ГІ. Федоришин, Л. 
Христук, М. Гулій, Г. Кос.

Ірина Богданівна ознайомила присутніх із порядком денним.
Порядок денний:

1. Про проведення інвентаризації земельних ділянок сільськогосподарського призначення 
для ведення товарного сільськогосподарського виробництва.
2. Про передачу в оренду земельних ділянок комунальної власності сільськогосподарського 
призначення для ведення товарного сільськогосподарського виробництва.
3. Різне.

Селищний голова Ірина Люклян запропонувала затвердити порядок денний подальшої 
роботи двадцять п'ятої (позачергової) сесії восьмого демократичного скликання: 
«Хто за такий порядок денний прошу проголосувати»:
Голосування: за-17. Проти - немає. Утримались - немає. Не взяли участі у голосуванні-1. 
Рішення прийнято.

Слухали: 1. Про проведення інвентаризації земельних ділянок сільськогосподарського 
призначення для ведення товарного сільськогосподарського виробництва.
Доповідає: Начальник відділу земельних ресурсів та екології О. Сенич ознайомила 
депутатів із зверненням юридичних та фізичних осіб про наміри отримати в оренду 
земельні ділянки для ведення товарного сільськогосподарського виробництва. З метою 
формування земельних ділянок для передачі в оренду підготовлено проект рішення



відповідно до Закону України «Про внесення змін до деяких законодавчих актів України 
щодо створення умов для забезпечення продовольчої безпеки в умовах воєнного стану», 
Земельного кодексу України, Закону України «Про місцеве самоврядування в Україні» та з 
урахуванням пропозицій комісії містобудування, будівництва, земельних відносин, 
екології та охорони навколишнього середовища.
Виступили: Селищний голова І. Люклян запропонувала вислухати присутніх 
представників юридичних фірм які мають намір орендувати земельні ділянки. Представник 
ФГ «Еко Беррі» І. Князевич сказав, що на даний час є намір засіяти орендовані ділянки 
зерновими культурами, а після закінчення воєнного стану та в разі продажу Перегінською 
селищною радою на торгах прав оренди, взяти участь у торгах. Ігор Князевич повідомив, 
що в разі перемоги, господарство буде використовувати землю для вирощування ягідно - 
кущових культур, буде створено біля тисячі робочих високооплачуваних місць. Директор 
ТзОВ «Галпол» Б. Мельник сказав, що в с. Красне дане підприємство орендує у жителів 
села понад 100 га землі. Підприємство займається вирощуванням зернових культур. 
Додатково має можливість засіяти зерновими культурами земельні ділянки в урочищі 
«Сигла середня» в с. Небилів та в урочищі «Кошара» в с. Красне. Депутат Перегінської 
селищної ради Б. Мошура спитав членів земельної комісії про те, чи було дане питання 
обговорене з виїздом на місце та чи врахована думка жителів села. Голова земельної комісії 
І. Пайш повідомив, що комісія двічі зустрічалася на полі із жителями села та з участю 
геодезистів, проведені роботи по визначенню площ земельних ділянок, що можуть бути 
передані в оренду та площ, що залишаються для випасання худоби. Староста с. Красне І. 
Сеничак повідомив, що жителі села не проти надати даному підприємству в оренду 
земельну ділянку. Староста с. Небилів Р. ГІайш сказав, щоб дане питання винести на 
доопрацювання, оскільки, від жителів с. Небилів поступила пропозиція виїхати ініціативній 
групі на підприємство по місцю знаходження ФГ «Еко Беррі» для ознайомлення з 
виробництвом. Депутат II. Готраш виступила з пропозицією підтримати проект рішення 
запропонований відділом земельних відносин та екології.
Селищний голова поставила на голосування пропозицію старости с. Небилів Р. Пайша 
доопрацювати питання по земельних площах в урочищі «Сигла» та в урочищі «Сигла 
середня» які знаходяться в с. Небилів.
Голосування: за-16. Проти - 1. Утримались - немає. Не взяли участі у голосуванні-1. 
Рішення прийнято.
Селищний голова поставила на голосування проект рішення щодо проведення 
інвентаризації земельної ділянки в с. Красне
Голосування: за-17. Проти - немає. Утримались - немає. Не взяли участі у голосуванні-1. 
Рішення прийнято.
Рішення сесії №458-25/2022 додається.

Слухали: 2. Про передачу в оренду земельних ділянок комунальної власності 
сільськогосподарського призначення для ведення товарного сільськогосподарського 
виробництва.
Доповідає: Начальник відділу земельних ресурсів та екології О. Сенич ознайомила 
депутатів із клопотанням ТзОВ «Галгіол», ФГ «Еко Беррі», ФОП Іваськів Галини 
Володимирівни про передачу в оренду земельних ділянок комунальної власності які 
сформовані та мають кадастровий номер. Проект рішення розроблений на основі витягів із 
Державного реєстру речових прав на нерухоме майно, Земельного кодексу України, Закону 
України «Про внесення змін до деяких законодавчих актів України щодо створення умов 
для забезпечення продовольчої безпеки в умовах воєнного стану», Закону України «Про 
місцеве самоврядування в Україні» та враховуючи пропозиції комісії містобудування, 
будівництва, земельних відносин, екології та охорони навколишнього середовища.



Виступили: Староста с. Красне І. Сеничак сказав що до п. 1. даного проекту рішення від 
жителів села заперечень немає, оскільки землі потрібно обробляти, а ТзОВ «Галпол» уже 
в с. Красне має в оренді землі. Орендна плата сплачується вчасно та в повному обсязі. 
Селищний голова поставила на голосування п.1 проекту рішення.
Голосування: за-17. Проти - немає. Утримались - немає. Не взяли участі у голосуванні-1. 
Рішення прийнято.
Депутат Б. Мошура запропонував відкласти на доопрацювання пункт 2 проекту рішення 
тому, що дане питання необхідно додатково обговорити із жителями с. Небилів, староста с. 
Небилів Р. Пайш підтримав пропозицію Б. Мошури.
Селищний голова поставила на голосування пропозицію Б. Мошури доопрацювати п.2 
даного проекту рішення, провівши ще раз обговорення його із жителями с. Небилів 
Голосування: за-1. Проти - немає. Утримались - 16. Не взяли участі у голосуванні-1. 
Рішення прийнято.
Рішення сесії №459-25/2022 додається.

Слухали: 3. Різне
Доповідає: Заступник селищного голови з питань діяльності виконавчих органів ради В. 
Глинка який сказав що, відповідно до статті ЗО Закону України «Про місцеве 
самоврядування в Україні», статей 13, 29 Закону України «Про питну воду та питне 
водопостачання» та на підставі листа Управління екології та природних ресурсів Івано- 
Франківської обласної державної адміністрації від 14.03.2022 р. №03-09/990 у різному 
потрібно розглянути питання про погодження поточних індивідуальних технологічних 
нормативів використання питної води для Перегінського селищного житлово- 
комунального підприємства. Василь Леонович ознайомив присутніх із проектом рішення. 
Селищний голова поставила на голосування даний проект рішення.
Виступили: Голова комісії з питань промисловості, підприємництва, інфраструктури, 
транспорту та житлово-комунального підприємства М. Федірко повідомив, що дане 
питання обговорено на засіданні комісії та пропоноване на розгляд сесії.
Селищний голова поставила на голосування проект рішення.
Голосування: за-17. Проти - немає. Утримались - немає. Не взяли участі у голосуванні-1. 
Рішення прийнято.
Рішення сесії №460-25/2022 додається.

Виступили: Депутат Б. Мошура виступив з пропозицією вирішити питання щодо 
каналізаційно-технічних споруд та подальшого їх розміщення за згодою сторін в межах 
ділянки переданої в оренду для обслуговування стоматологічної поліклініки розміщеної по 
вул. Сотенного Довбуша в смт. Перегінське.
Селищний голова І. Люклян доручила дане питання розглянути головному спеціалісту 
відділу будівництва, житлово-комунального господарства, містобудування та архітектури 
У. Волошин та начальнику відділу земельних ресурсів О. Сенич.
Селищний голова поставила пропозицію Б. Мошури на голосування.
Голосування: за-17. Проти - немає. Утримались - немає. Не взяли участі у голосуванні-1. 
Рішення прийнято.
Виступили: Депутат Б. Мошура виніс питання щодо звільнення самовільно зайнятих 
земельних ділянок ПП «Надія» за межами населеного пункту в с. Небилів оскільки дане 
питання вже не одноразово вирішувалось на засіданні сесї селищної ради.
Селищний голова І. Люклян доручила дане питання розглянути головному спеціалісту 
відділу будівництва, житлово-комунального господарства, містобудування та архітектури 
У. Волошин та начальнику відділу земельних ресурсів О. Сенич.
Селищний голова поставила пропозицію Б. Мошури на голосування.



Голосування: за-17. Проти - немає. Утримались - немає. Не взяли участі у голосуванні-1. 
Рішення прийнято.

Селищний голова Ірина Богданівна повідомила про те, що територіальна громада під час 
воєнного стану працює цілодобово, забезпечуючи, по мірі можливості, всім необхідним 
наших воїнів, закликала депутатів всіх рівнів, старост до злагодженої співпраці задля 
перемоги.

Селищний голова І. Люклян оголосила, що всі питання порядку денного роботи двадцять 
п’ятої (позачергової) сесії Перегінської селищної ради розглянуто, подякувала депутатам 
за роботу.

Селищний голова

Секретар ради

І. Люклян

О. Красілич


